

WARGA KAMI

Khazanah Volunteer Network (KVN)

KVN menyatukan kakitangan Khazanah, keluarga mereka, syarikat berkaitan dan pertubuhan bukan kerajaan dengan menyediakan platform untuk memberi kembali kepada masyarakat. Pada 2023, sukarelawan menyertai pelbagai inisiatif seperti kempen derma darah bersama Pusat Darah Negara, Meraikan Malaysia @ Taman Tugu, pembersihan sungai di Sungai Keroh, dan acara Buka Puasa Berbudi Bersama di Taman Tugu dengan menjadi tuan rumah kepada 35 kanak-kanak dari Rumah Kebajikan dan Bimbingan At-Taqwa, Puchong.



► Sukarelawan Khazanah bersama kanak-kanak dari Rumah Kebajikan dan Bimbingan At-Taqwa Puchong semasa aktiviti Berbudi Bersama.

Jangkauan Luar

Kami melancarkan Program Jangkauan Universiti dan 'Super Tuesday' untuk melibatkan diri dengan universiti awam di Malaysia bagi menggalakkan kehidupan masyarakat yang lebih saksama dan terangkum, sejajar dengan objektif pembangunan negara.

Program Jangkauan Universiti bertujuan untuk lebih mempersiapkan pelajar dalam menghadapi dunia pekerjaan. Memanfaatkan KVN, warga kerja kami berkongsi pandangan tentang latihan amali, pengalaman praktikal, jangkauan industri dan strategi untuk peralihan yang berjaya daripada universiti kepada dunia profesional.

Pada 2023, program ini berjaya mendekati pelajar Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM), Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM), dan Universiti Malaysia Sabah (UMS). Selain itu, kami mengadakan Hari Temu Duga Olokkan di Universiti Malaya (UM) sebagai kesinambungan kepada Program Jangkauan Universiti 2022.

Program 'Super Tuesday' kami membantu mengelola dialog antara para pendidik universiti dan alumni Khazanah, yang merupakan peneraju industri, untuk merapatkan jurang antara pendidikan akademik dan jangkauan korporat. Pada tahun 2023, program ini telah berjaya dijalankan di UM, Universiti Teknologi Malaysia, dan Universiti Malaysia Sabah.



► Program Jangkauan Universiti di UKM.



► Program 'Super Tuesday' yang telah dianjurkan di UTM.